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 Protokół  Nr V/2024 

z sesji Rady Miejskiej Borku Wlkp. 

odbytej w dniu 4 września 2024 roku 

w godz. od 1600 do 1655 

 

W sesji uczestniczyło 14 radnych (ustawowo 15 radnych) – lista obecności stanowi 

załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Obecni (14): Andrzejak Radosław, Szymczak Błażej,  Florczyk Damian, Malicki Roman, 

Marszałek Tomasz, Jakubiak Marcin, Kordus Elżbieta, Kubiak Andrzej, Jańczak Małgorzata, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta  

Nieobecny radny (1): Chałupniczak Leszek 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:    

Burmistrz Borku Wlkp. – Janusz Sikora,  

Skarbnik Gminy – Monika Hornicka 

Sekretarz Gminy – Jolanta Chudzińska 

oraz pozostali goście – lista obecności stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.1. Otwarcie obrad. 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak, powitał wszystkich 

radnych oraz gości. 

Następnie Przewodniczący Rady stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych i Rada 

jest władna do podejmowania uchwał, gdyż jest zachowane quorum 

 

Przedstawiam porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza.  

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały budżetowej na rok 2024; 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. na lata 2024 – 2031; 
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3) zaciągnięcia kredytu długoterminowego; 

4) regulaminu przyznawania nagród Burmistrza Borku Wielkopolskiego w ramach 

Lokalnego programu wspierania edukacji uczniów; 

5) zasad i trybu przyznawania, wstrzymywania i cofania oraz wysokości stypendiów 

sportowych dla zawodników amatorów osiągających wysokie wyniki sportowe we 

współzawodnictwie krajowym i międzynarodowym; 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka w żłobku oraz 

wysokości dodatkowej opłaty za wydłużony pobyt dziecka w żłobku, a także 

maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie; 

7) szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania Strategii Rozwoju Gminy Borek 

Wielkopolski na lata 2025 – 2034, w tym trybu konsultacji; 

8) wyrażenia zgody na zbycie prawa własności nieruchomości niezabudowanej, 

położonej przy ul. Powstańców Wielkopolskich w Borku Wlkp.; 

9) wyrażenia zgody na zbycie prawa własności  nieruchomości niezabudowanej, 

położonej w Siedmiorogowie Drugim; 

10)  wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa 

prawa własności nieruchomości niezabudowanej, położonej w obrębie Karolew; 

11)  wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa 

prawa własności nieruchomości niezabudowanej, położonej w Cielmicach; 

12)  wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa 

prawa własności nieruchomości położonej w Bruczkowie. 

 

7. Wolne głosy, wnioski i informacje. 

8. Zakończenie. 

 

Na prośbę Burmistrza wnioskuję o wycofanie z porządku sesji projektów uchwał: 

1) w sprawie szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania Strategii Rozwoju 

Gminy Borek Wielkopolski na lata 2025 – 2034, w tym trybu konsultacji, 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Wniosek został przyjęty 14 głosami radnych, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie 

był przeciwny. 

Protokół głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
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Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Szymczak Błażej,  Florczyk Damian, Malicki Roman, 

Marszałek Tomasz, Jakubiak Marcin, Kordus Elżbieta, Kubiak Andrzej, Jańczak Małgorzata,  

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta  

 

2) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa prawa własności nieruchomości położonej w Bruczkowie; 

Uwag nie zgłoszono. 

Wniosek został przyjęty 14 głosami radnych, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie 

był przeciwny. 

Protokół głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Szymczak Błażej,  Florczyk Damian, Malicki Roman, 

Marszałek Tomasz, Jakubiak Marcin, Kordus Elżbieta, Kubiak Andrzej, Jańczak Małgorzata, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta  

 

Kolejny wniosek to wprowadzenie do porządku sesji projektów uchwał: 

1) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego 

Uwag nie zgłoszono. 

Wniosek został przyjęty 14 głosami radnych, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie 

był przeciwny. 

Protokół głosowania stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Szymczak Błażej,  Florczyk Damian, Malicki Roman, 

Marszałek Tomasz, Jakubiak Marcin, Kordus Elżbieta, Kubiak Andrzej, Jańczak Małgorzata, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta  

 

 



  str.4/16   

2) w sprawie przyjęcia od Powiatu Gostyńskiego zadań w zakresie zimowego utrzymania 

dróg powiatowych w sezonie 2024/2025 

Uwag nie zgłoszono. 

Wniosek został przyjęty 14 głosami radnych, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie 

był przeciwny. 

Protokół głosowania stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Szymczak Błażej,  Florczyk Damian, Malicki Roman, 

Marszałek Tomasz, Jakubiak Marcin, Kordus Elżbieta, Kubiak Andrzej, Jańczak Małgorzata, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta  

 

W związku z powyższymi zmianami porządek sesji będzie następujący: 

Punkty od 1 do 5 – bez zmian 

Pkt 6 podpunkty od 1) do 6) – bez zmian 

7) wyrażenia zgody na zbycie prawa własności nieruchomości niezabudowanej, 

położonej przy ul. Powstańców Wielkopolskich w Borku Wlkp.; 

8) wyrażenia zgody na zbycie  prawa własności nieruchomości niezabudowanej, 

położonej w Siedmiorogowie Drugim; 

9) wyrażenie zgody na nieodpłatne nabycie od Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa prawa własności nieruchomości niezabudowanej, położonej w obrębie 

Karolew; 

10) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa prawa własności nieruchomości niezabudowanej, położonej w 

Cielmicach; 

11) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego; 

12) przyjęcia od Powiatu Gostyńskiego zadań w zakresie zimowego utrzymania dróg 

powiatowych w sezonie 2024-2025. 

Punkty 7 i 8 bez zmian. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Porządek obrad sesji został przyjęty 14 głosami radnych, nikt nie wstrzymał się od 

głosowania i nikt nie był przeciwny. 
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Protokół głosowania stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Szymczak Błażej,  Florczyk Damian, Malicki Roman, 

Marszałek Tomasz, Jakubiak Marcin, Kordus Elżbieta, Kubiak Andrzej, Jańczak Małgorzata,  

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta  

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z obrad IV sesji Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że radni mieli możliwość zapoznania się z treścią protokołu 

z IV sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 23 lipca 2024 r. i był wyłożony na 

stanowisku ds. obsługi Rady Miejskiej, Burmistrza oraz kadr. Następnie zapytał czy radni 

zgłaszają uwagi do protokołu. 

Żadnych uwag nie zgłoszono.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady prosił o przegłosowanie jego przyjęcia. 

Za przyjęciem protokołu z IV sesji Rady głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Szymczak Błażej,  Florczyk Damian, Malicki Roman, 

Marszałek Tomasz, Jakubiak Marcin, Kordus Elżbieta, Kubiak Andrzej, Jańczak Małgorzata, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta  

 

Ad. 4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w/w sprawozdanie było wcześniej zamieszczone na 

stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Borku Wlkp. Materiały przesłano również radnym 

pocztą elektroniczną. W związku z powyższym nie będzie odczytywane na sesji. 

Do w/w sprawozdania radni nie zgłosili żadnych uwag,  stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu. 
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Ad. 5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Brak interpelacji i zapytań radnych. 

 

Ad. 6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w w/w sprawie. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

 

Radny Damian Florczyk - dlaczego zmniejsza się środki własne na zadanie „Budowa studni 

nr 3a oraz renowacja studni 3 wraz z budową rurociągu łączącego studnie ze stacją 

uzdatniania wody Karolew”, stosownie do zaangażowanych umów na wykonanie zadania, o 

kwotę 30 000 zł. 

 

Skarbnik Gminy - mamy podpisane już wszystkie umowy, na wykonanie, nadzory 

geologiczne oraz nadzór budowlany. Podczas rozeznania rynku w początkowej fazie nadzór 

geologiczny miał być dużo droższy. Udało się znaleźć tańszego wykonawcę i dlatego są  

oszczędności. Środki te i tak nie byłyby wykorzystane w tym roku dlatego są zdjęte na inne 

cele.  

 

Burmistrz - nadzór geologiczny jest bardzo trudno pozyskać i mieliśmy osobę, która za taką 

kwotę się zgodziła, ale szukaliśmy innych rozwiązań. Była nadwyżka przygotowana gdyby 

nam się nie udało. Bez tego nadzoru nie możemy tego zadania realizować.  

 

Innych uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie  był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr V/22/2024 w w/w sprawie stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Florczyk Damian, Malicki Roman, Marszałek Tomasz, 

Jakubiak Marcin, Kordus Elżbieta, Kubiak Andrzej, Jańczak Małgorzata, Osowicz Artur, 

Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Szymczak Błażej,  

Wojciechowska Elżbieta  

 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. na lata  

2024 – 2031 

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie  był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr V/23/2024 w w/w sprawie stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Florczyk Damian, Malicki Roman, Marszałek Tomasz, 

Jakubiak Marcin, Kordus Elżbieta, Kubiak Andrzej, Jańczak Małgorzata, Osowicz Artur, 

Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Szymczak Błażej,  

Wojciechowska Elżbieta  

 

3) zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Kubiak przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 
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b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie  był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 14 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr V/25/2024 w w/w sprawie stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Florczyk Damian, Malicki Roman, Marszałek Tomasz, 

Jakubiak Marcin, Kordus Elżbieta, Kubiak Andrzej, Jańczak Małgorzata, Osowicz Artur, 

Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Szymczak Błażej,  

Wojciechowska Elżbieta  

 

4) regulaminu przyznawania nagród Burmistrza Borku Wielkopolskiego w ramach 

Lokalnego programu wspierania edukacji uczniów 

Wiceprzewodniczący Rady Tomasz Szczepaniak przedstawił uzasadnienie do projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie  był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 16 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr V/26/2024 w w/w sprawie stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
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Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Florczyk Damian, Malicki Roman, Marszałek Tomasz, 

Jakubiak Marcin, Kordus Elżbieta, Kubiak Andrzej, Jańczak Małgorzata, Osowicz Artur, 

Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Szymczak Błażej,  

Wojciechowska Elżbieta  

 

5) zasad i trybu przyznawania, wstrzymywania i cofania oraz wysokości stypendiów 

sportowych dla zawodników amatorów osiągających wysokie wyniki sportowe we 

współzawodnictwie krajowym i międzynarodowym 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Kubiak przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

 

Radny Damian Florczyk –w załączniku do uchwały jest zapis Burmistrz Książa Wlkp. 

przypuszczam, że to błąd pisarski, proszę to poprawić. 

 

Przewodniczący Rady – dziękuję za uwagę. 

 

 Innych uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie  był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 18 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr V/26/2024 w w/w sprawie stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Florczyk Damian, Malicki Roman, Marszałek Tomasz, 

Jakubiak Marcin, Kordus Elżbieta, Kubiak Andrzej, Jańczak Małgorzata, Osowicz Artur, 
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Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Szymczak Błażej,  

Wojciechowska Elżbieta  

 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka w żłobku oraz 

wysokości dodatkowej opłaty za wydłużony pobyt dziecka w żłobku, a także 

maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie 

Wiceprzewodniczący Rady Tomasz Szczepaniak przedstawił uzasadnienie do projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie  był przeciwny, 1 radny wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 20 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr V/27/2024 w w/w sprawie stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Florczyk Damian, Malicki Roman, Marszałek Tomasz, 

Jakubiak Marcin, Kordus Elżbieta, Kubiak Andrzej, Jańczak Małgorzata, Osowicz Artur, 

Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Szymczak Błażej,  

Wojciechowska Elżbieta  

 

7) wyrażenia zgody na zbycie prawa własności nieruchomości niezabudowanej, 

położonej przy ul. Powstańców Wielkopolskich w Borku Wlkp. 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Kubiak przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 
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Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie  był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 22 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr V/28/2024 w w/w sprawie stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Florczyk Damian, Malicki Roman, Marszałek Tomasz, 

Jakubiak Marcin, Kordus Elżbieta, Kubiak Andrzej, Jańczak Małgorzata, Osowicz Artur, 

Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Szymczak Błażej,  

Wojciechowska Elżbieta  

 

8) wyrażenia zgody na zbycie prawa własności  nieruchomości niezabudowanej, 

położonej w Siedmiorogowie Drugim 

Wiceprzewodniczący Rady Tomasz Szczepaniak przedstawił uzasadnienie do projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie  był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 24 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr V/29/2024 w w/w sprawie stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Florczyk Damian, Malicki Roman, Marszałek Tomasz, 

Jakubiak Marcin, Kordus Elżbieta, Kubiak Andrzej, Jańczak Małgorzata, Osowicz Artur, 
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Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Szymczak Błażej,  

Wojciechowska Elżbieta  

 

9) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa prawa własności nieruchomości niezabudowanej, położonej w obrębie 

Karolew 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Kubiak przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie  był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 26 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr V/30/2024 w w/w sprawie stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Florczyk Damian, Malicki Roman, Marszałek Tomasz, 

Jakubiak Marcin, Kordus Elżbieta, Kubiak Andrzej, Jańczak Małgorzata, Osowicz Artur, 

Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Szymczak Błażej,  

Wojciechowska Elżbieta  

 

10)  wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa prawa własności nieruchomości niezabudowanej, położonej  

w Cielmicach 

Wiceprzewodniczący Rady Tomasz Szczepaniak przedstawił uzasadnienie do projektu 

uchwały. 
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Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie  był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 28 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr V/31/2024 w w/w sprawie stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Florczyk Damian, Malicki Roman, Marszałek Tomasz, 

Jakubiak Marcin, Kordus Elżbieta, Kubiak Andrzej, Jańczak Małgorzata, Osowicz Artur, 

Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Szymczak Błażej,  

Wojciechowska Elżbieta  

 

11) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Kubiak przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie  był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 30 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr V/32/2024 w w/w sprawie stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 
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Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Florczyk Damian, Malicki Roman, Marszałek Tomasz, 

Jakubiak Marcin, Kordus Elżbieta, Kubiak Andrzej, Jańczak Małgorzata,, Osowicz Artur, 

Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Szymczak Błażej,  

Wojciechowska Elżbieta  

 

12) przyjęcia od Powiatu Gostyńskiego zadań w zakresie zimowego utrzymania dróg 

powiatowych w sezonie 2024/2025 

Wiceprzewodniczący Rady Tomasz Szczepaniak przedstawił uzasadnienie do projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie  był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 32 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr V/33/2024 w w/w sprawie stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Florczyk Damian, Malicki Roman, Marszałek Tomasz, 

Jakubiak Marcin, Kordus Elżbieta, Kubiak Andrzej, Jańczak Małgorzata, Osowicz Artur, 

Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Szymczak Błażej,  

Wojciechowska Elżbieta  

 

Ad.7. Wolne głosy i wnioski. 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Kubiak - miałem spotkanie z rolnikami, którzy 

wykorzystują drogę Zalesie-Trzecianów i pytają kiedy zostanie naprawiona, ponieważ minęło 

sporo czasu. Inwestycja była tam robiona w styczniu albo w lutym. W najbliższym czasie tą 
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drogą będą wywozić bardzo dużą ilość buraków i nie chciałbym, żeby tam doszło do jakiejś 

katastrofy czy nieprzejezdności drogi. 

 

Burmistrz -  byłem na tej drodze z sołtysem. Jeżeli chodzi o przejezdność samochodem jest 

bardzo utrudniona. Z pewnością trudno jest odzyskać taki stan drogi, jak było pierwotnie, ale 

sądzę, że droga powinna być  zdecydowanie w lepszym stanie. Wiem, że macie kamienie, 

chcielibyście pokruszyć żeby ulepszyć tę drogę.  

Mam zapewnienie, że ta droga powinna być poprawiona.  

Prawdopodobnie koniec grudnia, początek przyszłego roku będzie sieć uruchomiona. Stąd 

dobra wiadomość dla nas, jako dla mieszkańców, pod względem zabezpieczenia 

energetycznego.  Mamy także złożone 31 wniosków o farmy fotowoltaiczne. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Kubiak - uważam, że wyrażenie zgody na wejście takich 

firm, zakładanie urządzeń i niszczenie drogi powinno być określone warunkami. Droga 

powinna wyglądać tak samo, jak wyglądała przed rozpoczęciem tej inwestycji.   

 

Burmistrz - Wiceprzewodniczący ma rację ponieważ droga powinna być naprawiona. 

Podobny problem dotyczy także odbudowy chodnika przy na ul. Konopnickiej  

w Borku Wlkp., interweniowaliśmy w tej sprawie w Powiecie, ponieważ chodnik jest przy 

drodze powiatowej. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Andrzej Kubiak -  na drogę Zalesie – Trzecianów w roku 1996 

mieliśmy zapewnienie z Agencji Restrukturyzacji o 95% dofinansowaniu, tylko 5% miało być 

z budżetu Gminy. Niestety  wówczas radni nie zagłosowali za tą inwestycją.  

 

Przewodniczący Rady - Przewodniczący Rady Powiatu prosił o przekazanie informacji, że 

Starostwo zabezpieczyło środki na poprawę bezpieczeństwa na przejściach dla pieszych na 

drogach powiatowych. Wnioski można składać bezpośrednio do Zarządu Powiatu, jeżeli w 

danych miejscowościach są drogi powiatowe.  

Mieszkańcy Bruczkowa złożyli taki wniosek do Zarządu Powiatu.  

Ponadto od 27 sierpnia br. na terenie naszej gminy odbywają się zebrania sołtysów i rad 

sołeckich. Odbyliśmy 6 takich zebrań i tak w poszczególnych miejscowościach wybrano 

następujących: 

-  w Bolesławie  - Renata Kryś, 
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- w Bruczkowie     - Leszek Chałupniczak,  

- w  Celestynowie - Jolanta Grzesiak, 

- w Dąbrówce       - Tomasz Wujek, 

- w Studziannie     - Magda Mazur, 

- w Trzecianowie  - Danuta Sobkowiak.  

 

Nikt więcej głosu nie zabrał. 

 

Ad.8. Zakończenie. 

W związku z wyczerpaniem  porządku obrad oraz brakiem innych głosów 

Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak zakończył  V sesję nadzwyczajną Rady Miejskiej 

Borku Wlkp. 

 

  Protokołowała      Przewodniczący Rady  

 

Wiesława Wójcik                      Tomasz Pawlak 


